
Okresní fotbalový svaz PÍSEK
                 Tylova ulice 395,  397 01 Písek

           tel. 604 856 457 , ofspisek  @seznam.cz  

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni z     VV OFS Písek  :  Řezáč Michal, Peklo Vratislav, Matyš Jakub,Košatka Josef,

Kotalík Petr
 
Omluven z     VV  :                    Slavíček Radek

Předsedkyně      ORK  : Hoštičková Jarmila

Host VV: Toucha Matěj, Kučera Milan ( TJ Sokol Písek) 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Program schůze: 1)  Zahájení
2)  Shrnutí mládežnických turnajů OFS Písek
3)  Informace předsedy VV OFS o zprávách FAČR a VV Jč KFS
4)  Zpráva předsedy OFS – hospodaření, návrh rozpočtu 2020
5)  Zprávy předsedů odborných komisí OFS Písek
6)  Různé - závěr

==================================================================

1) Zahájení zasedání VV 

Schůzi VV OFS Písek zahájil v 17:00 hod. předseda Michal Řezáč a přivítal přítomné. 
Omluvil nepřítomného člena VV Radka Slavíčka z pracovních důvodů. Provedena 
kontrola zápisu z posledního zasedání VV č.2/2019-2020. Kontrola provedených úkolů: 
úkoly z posledního zasedání VV OFS Písek byly splněny, ostatní náležitosti v příspěvku 
předsedy OFS Písek.

2)  Shrnutí mládežnických turnajů OFS Písek

Předseda VV se ve svém prvním příspěvku vrátil k turnaji 3+0 ve Sportovní hale v 
Čimelicích. Turnaje se zúčastnilo celkem 8 mužstev s celkovým počtem80 hráčů. Turnaj 
se hrál na dvou hřištích. Předseda VV byl s účastí a průběhem samotného turnaje 
spokojen a doufá ve větší účast na následující akci, kterou navrhuje uspořádat opět v 
hale ZŠ Čimelice v termínu 08.02.2020 ve Sportovní hale v Čimelicích. Pověřen ke 
konání ,,turnaje 3+0“ je KM a Grassroots trenér OFS Písek.



Předseda VV OFS Písek vyhodnotil v dalším příspěvku Vánoční halové turnaje mládeže 
OFS Písek. Turnaj hodnocen jako velice povedený. Turnaje se zúčastnilo celkem 38 
mužstev s celkovým počtem 406 hráčů. Náklady na turnaje předkládá předseda ke 
schválení VV. Náklady po sečtení celkem 58 600,-Kč ( nájem hal po dobu dvou dnů,
poháry, medaile, míče, věcné ceny, náklady na rozhodčí, pitný režim atd.) . VV schvaluje
předložené vyúčtování nákladů                                   pro: 5  proti. 0  zdržel se. 0

3)  Informace předsedy VV OFS o zprávách FAČR a VV Jč KFS

VV byl seznámen s vyúčtováním dotačního programu V na činnost OFS Písek k 
31.12.2019. Odeslané vyúčtování do konání VV nebylo rozporováno ze strany FAČR. 

VV bere na vědomí

Po dvou rozpočtových změnách během roku 2019 konstatuje předseda OFS Písek , že 
daný rozpočet činnosti Okresního fotbalového svazu Písek byl dodržen a pro rok 2019 
jako vyrovnaný. VV bere na vědomí

Dále byl VV seznámen s vyúčtováním dotace MÚ Písek – dotace na sportovní akci. Po 
překontrolování vyúčtování dotace zaslal MÚ Písek dopis, že vyúčtování dotace 
proběhlo bez závad. VV bere na vědomí

FAČR vyzval OFS Písek k předložení návrhu kandidáta na udělení ceny dr. Jíry za rok 
2020. Na návrh předsedy OFS Písek byl VV předložen opakující se návrh Jaroslava 
Šindeláře , který v loňském roce nebyl Jč KFS schválen

           pro. 5  proti. 0  zdržel se: 0

V dalším příspěvku byl VV seznámen s průběhem konání školení trenérů licence C na 
OFS Písek. Licence proběhla ve třech dnech ve sportovním areále FC Písek a hotelu 
Otavaréna Písek. Předseda OFS Písek zejména poděkoval za velice dobrou spolupráci 
hotelu Otavarena Písek. Samotného školení licence C se zúčastnilo celkem 38 uchazečů. 

VV bere na vědomí

Předseda VV přečetl dopis Etické komise FAČR, který byl rozeslán na všechny OFS a 
KFS. V dopise se uvádějí oddíly, které neuhradily dlužné částky ke 31.12.2019 s 
následným postihem ze strany Etické komise. Předseda Okresního fotbalového svazu 
Písek informuje přítomné, že k uvedenému dni 31.12.2019 není žádný oddíl OFS Písek v 
seznamu neplatičů. VV bere na vědomí

Z důvodu požadavku FAČR a MU Písek byla sečtena členská základna Okresního 
fotbalového svazu Písek. K 31.12.2019 bylo na OFS Písek evidováno 2927 členů, z toho 
1351 je členů do 20 let. VV bere na vědomí

Předseda VV předložil návrh ČUS na dohodu o součinnosti pro OFS Písek na rok 2020. 
Předseda VV OFS Písek konstatuje, že dohoda pro rok 2020 zůstává stejná, jako v 
předešlém období.             pro: 5  proti:0  zdržel se:0

Vzhledem k vyrovnanému rozpočtu OFS Písek za rok 2019 a dobrému finančnímu 
hospodaření OFS Písek předkládá předseda OFS Písek návrh VV na nákup 
Fotbalových branek 1,5 x 1m pro potřeby oddílů OFS Písek, které pracují s mládeží a 
zúčastňují se turnajů 3+0 pořádaných OFS Písek.  pro: 5 proti:0  zdržel se:0



VV schválil nákup fotbalových branek, dodavatel bude vybrán na dalším VV.
VV bere na vědomí

Předseda OFS Písek v dalším příspěvku seznámil VV s následným dotačním programem
pro OFS Písek na rok 2020. MÚ Písek zrušil dotační program na Sportovní akce a 
finanční hotovost přesouvá k využitím pro dotační program na činnost. Pro OFS Písek 
to znamená, že nemůže nadále využívat tohoto dotačního programu MÚ Písek.
Dále byly již v roce 2019 podány žádosti na dotační program Sportuj s námi. Vzhledem 
k redukci žádostí došlo k vyškrtnutí obou podaných žádostí pro OFS Písek na rok 2020. 
Předseda VV OFS Písek proto konstatuje, že OFS Písek přišel na rok 2020 o všechny 
dotační programy na konání mládežnických turnajů. Další turnaje mládeže Okresního 
fotbalového svazu Písek proto budou zcela pod hlavičkou OFS Písek, nebo možných 
sponzorů. VV bere na vědomí

Předseda OFS Písek proto ukládá členům VV a zejména KM a Grassroots trenérovi do 
příštího zasedání naplánovat možné rozdělení mládežnických turnajů pro rok 2020.

VV bere na vědomí

VV byl seznámen s obdrženou pozvánkou na pracovní jednání předsedů a sekretářů 
KFS a OFS, které se uskuteční dne 20.2.2020 v SC Nymburk. Hlavním tématem tohoto 
pracovního jednání bude strategické plánování FAČR, KFS a OFS na léta 2020 – 2024.
Za OFS Písek se pracovního jednání zúčastní předseda OFS Písek Řezáč Michal.

pro:5  proti. 0  zdržel se: 0

VV Jč KFS provedl nákup 7 defibrilátorů, které budou začátkem března předány OFS 
( společně s přesným popisem odborného postupu použití ). VV OFS Písek určí místo, 
kde bude defibrilátor k použítí s možností zařazení na mládežnické, nebo jiné turnaje, 
pořádané oddíly OFS Písek VV bere na vědomí

4)  Zpráva předsedy OFS – hospodaření, návrh rozpočtu 2020

Vzhledem k finanční zdatnosti FAČR a předběžným zprávám o financování OFS a KFS,
předkládá předseda OFS Písek k odsouhlasení rozpočet činnosti Okresního fotbalového 
svazu Písek pro rok 2020 včetně položkového přehledu. Hlavním kritériem 
předloženého rozpočtu jsou rozdíly v předpokládaných příjmech jednotlivých položek a 
také schválení dodatečně schváleného nákupu fotbalových branek oddílům OFS Písek.

pro:5  proti: 0  zdržel se.0

5)  Zprávy předsedů odborných komisí OFS Písek
Komise STK – informaci přednesl předseda VV Řezáč Michal
Předseda STK předložil  VV  : 
* informace o stavu soutěží OFS za podzim 2019 (všechna utkání dle rozlosování řádně 
sehrána)
* souhrnné tabulky soutěží OFS za podzim 2019
* přehled soutěže slušnosti v soutěží OFS Písek za podzim 2019
* plánovaný návrh změn pro soutěžní ročník 2020/2021 a zanesení do RS
* informace o opakovaném utkání OS III. třídy mužů Božetice,,B“ - Kovářov,,B“

VV bere na vědomí



Disciplinární komise – informace přednesl předseda Košatka Josef 

* předseda DK předložil informaci o činnosti DK za podzim 2019
* informace o neoprávněně ukončeném mistrovském utkání OS III. třídy  mužů
   Božetice,,B“ - Kovářov,,B“ a uložených trestech DK.
* informace o převedených disciplinárních trestech na jaro 2020
* spolupráce na návrhu změn pro soutěžní ročník 2020/2021 

VV bere na vědomí

Komise rozhodčích – informace přednesl předseda Petr Kotalík

* předseda KR předložil informaci o práci komise rozhodčích za podzim 2019
* informace o chybějícím počtu rozhodčích pro potřeby mistrovských soutěží OFS
* plánovaný seminář rozhodčích OFS Písek na měsíc březen 2020
* informace o možném doplnění listiny Jč kFS

Komise mládeže  - informace přednesl Vratislav Peklo

* poděkování za Vánoční halové turnaje OFS Písek
* poděkování TJ Sokol Písek za pronájem sportovních hal
* informace o plánovaných mládežnických turnajích OFS
* informace o dohrání soutěží ml. žáků a st. přípravek a následném přelosování
* informace o jednání s SK Oslov – přelosování 

                

6)  Různé – závěr

První se o slovo v přihlásil předseda VV OFS Písek a poděkoval přítomnému předsedovi
KM za velice dobrou práci během roku 2019. Dále poděkoval celé rodině Peklů za 
organizaci Vánočního halového turnaje OFS Písek. 

Předseda KM poděkoval členům VV za schválení branek pro turnaje OFS Písek 3+0. 
Jak informoval přítomné členy je potřeba v těchto turnajích pokračovat a dle jeho 
názoru je vybavení brankami potřebné pro potřeby oddílů OFS Písek.

Vzhledem k tomu, že nikdo další se do různého nepřihlásil, ukončil předseda Okresního 
fotbalového svazu Písek jednání VV OFS v 20:15 hod ukončil. 

Příloha zprávy VV č.3 – termínová listina pro jaro 2020


